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ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 
 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 
 

 
ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   09/2006 

 
 

ΑΠΟΦΑΣΗ   119/2006 
 
  

Στην Καλαμάτα σήμερα, την 10η Μαρτίου 2006, ημέρα Παρασκευή και ώρα 13:00  

συνέρχεται στο Δημαρχιακό Κατάστημα της  οδού Αριστομένους  28 σε συνεδρίαση η 

Δημαρχιακή Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά την με αριθμό 09/03-03-2006 

πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  

 

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Γεώργιος Ν. Κουτσούλης, Δήμαρχος Καλαμάτας, 

Πρόεδρος της Δημαρχιακής Επιτροπής και όλα τα τακτικά μέλη ήτοι οι κ.κ.                       

1) Αθανασόπουλος Κων/νος, 2) Βασιλάκη Γεωργία, 3) Γιαννακόπουλος Διονύσιος,             

4) Κοσμόπουλος Βασίλειος, 5) Μέλιος Ιωάννης  και  6) Τσακαλάκου Σταυρούλα.  

 

 

Επίσης παραβρίσκεται στη συνεδρίαση ο δημοτικός σύμβουλος κ. Διασάκος Νικόλαος 

επικεφαλής του συνδυασμού Δ.Α.Κ. Καλαμάτας.  

 

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της 

συνεδρίασης. 
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 4ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης με τίτλο : 

Αναπροσαρμογή δημοτικών τελών επιχειρήσεων εγκατεστημένων στην περιοχή 
της ΒΙ.ΠΕ. Σπερχογείας. 

Εισηγούμενος το θέμα ο κ. Πρόεδρος αναφέρεται στην από 8-3-2006 εισήγηση των 
Αντιδημάρχων κ.κ. Νταγιόπουλου και Μαλαπάνη, η οποία αναλυτικά έχει ως εξής:  
 
«ΘΕΜΑ: ¨Αναπροσαρμογή τελών καθαριότητας των επιχειρήσεων που είναι εγκαταστημένες 
στη ΒΙΠΕ Σπερχογείας¨ 
 
Είναι γνωστά τα προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι επιχειρήσεις που είναι στεγασμένες στη 
ΒΙΠΕ από την καθυστέρηση μετεγκατάστασης των τσιγγάνων που εξακολουθούν να 
παραμένουν στην περιοχή, διεσπαρμένοι μεταξύ των επιχειρήσεων. Ο Δήμος έχει πάρει και 
συνεχώς παίρνει πρωτοβουλίες για την επίλυση του μεγάλου αυτού προβλήματος ενώ το 
θέμα έχει κατ΄ επανάληψη τεθεί και συζητηθεί στο Δημοτικό Συμβούλιο. Όσο όμως 
εξακολουθεί υφιστάμενη η σημερινή κατάσταση είναι σαφές ότι δεν μπορεί να σχεδιασθεί 
και να εφαρμοσθεί ένα αξιόπιστο και αποτελεσματικό σύστημα αποκομιδής των 
απορριμμάτων της συγκεκριμένης περιοχής.  
 
Βασιζόμενοι στην αδιαμφισβήτητη αυτή πραγματικότητα, οι δραστηριοποιούμενοι εκεί 
επιχειρηματίες, μέσω του εκπροσώπου τους κ. Στέλιου Βαλτζή αλλά και μεμονωμένα, έχουν 
κατ΄ επανάληψη ζητήσει από το Δήμο την έμπρακτη εκδήλωση της συμπαράστασής του με 
κάποιο άμεσο πρακτικό μέτρο πέραν της προσπάθειας που καταβάλλει για τη 
μετεγκατάσταση των τσιγγάνων. Ως τέτοιο μέτρο έχει προταθεί η μείωση του ύψους των 
δημοτικών τελών επειδή αφενός μεν η σημερινή κατάσταση δεν επιτρέπει την εφαρμογή 
ενός περισσότερο αξιόπιστου προγράμματος αποκομιδής των απορριμμάτων της περιοχής 
αφετέρου δε οι επιφάνειες των εγκαταστάσεων των επιχειρήσεων, οι οποίες λαμβάνονται 
υπόψη για τον υπολογισμό των δημοτικών τελών, είναι δυσανάλογα μεγάλες με τα 
απορρίμματα τα οποία παράγονται στις περισσότερες των περιπτώσεων.  
 
Μετά την αναλυτική εξέταση του προβλήματος που έγινε από τις υπηρεσίες του Δήμου, 
καταγράφηκαν 41 επιχειρήσεις εγκατεστημένες στην περιοχή της ΒΙΠΕ. Για τις επιχειρήσεις 
αυτές προτείνεται, σε συνέχεια της υπ΄ αριθμ. 555/2004 απόφασης του Δημοτικού 
Συμβουλίου Καλαμάτας, η μείωση των καταβαλλόμενων δημοτικών τελών καθαριότητας 
από 1,10 στα 0,83 € ανά τετραγωνικό μέτρο ετησίως. Για την υλοποίηση της παραπάνω 
πρότασης απαιτείται απόφαση Δημαρχιακής Επιτροπής, δημοσιοποίησή της, υποβολή 
ενστάσεων, προτάσεων κλπ από κάθε ενδιαφερόμενο και τελική απόφαση από το Δημοτικό 
Συμβούλιο σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 37 του Δ.Κ.Κ. (τοπικές κανονιστικές 
αποφάσεις).  
 

ΟΙ ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΙ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
  ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΝΤΑΓΙΟΠΟΥΛΟΣ 
  ΧΡΗΣΤΟΣ ΜΑΛΑΠΑΝΗΣ» 

           
 
Η Δημαρχιακή Επιτροπή μετά από διαλογική συζήτηση, αφού λαμβάνει υπόψη της: α)την 
παραπάνω εισήγηση, β) την υπ΄ αριθμ.  555/2004 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου και 
γ) τις διατάξεις του άρθρου 37 του Π.Δ. 410/95 όπως αυτές συμπληρώθηκαν με τις  
διατάξεις της παρ. 5 του άρθρου 15 του Ν. 2539/97, σύμφωνα με τις οποίες για την έκδοση 
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δημοτικών κανονιστικών αποφάσεων, όπως είναι στην προκειμένη περίπτωση ο καθορισμός 
ύψους τελών καθαριότητας και φωτισμού, εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο η 
Δημαρχιακή Επιτροπή, 
 
 

  Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι    Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α 
 
Εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο την τροποποίηση της υπ΄ αριθμ. 555/2004 
απόφασής του σχετικής με τον καθορισμό των τελών καθαριότητας και 
φωτισμού, με τη μείωση των καταβαλλόμενων αυτών τελών όσον αφορά στις 
επιχειρήσεις που είναι εγκατεστημένες στην περιοχή της ΒΙ.ΠΕ.  Σπερχογείας από 
1,10 € στα 0,83 € ανά τετραγωνικό μέτρο ετησίως.   
 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο πρακτικό στο σύνολό του 
υπογράφεται όπως ακολουθεί : 

 
Η ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ   ΤΑ ΜΕΛΗ 

Γεώργιος Ν. Κουτσούλης   1. Αθανασόπουλος Κων/νος 

  2. Βασιλάκη Γεωργία 

  3. Γιαννακόπουλος Διονύσιος 

  4. Κοσμόπουλος Βασίλειος 

  5. Μέλιος Ιωάννης 

  6. Τσακαλάκου Σταυρούλα 

 
ΘΕΩΡΗΘΗΚΕ 

Καλαμάτα  20  Μαρτίου 2006 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

ΤΗΣ ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 
ΓΕΩΡΓΙΟΣ Ν. ΚΟΥΤΣΟΥΛΗΣ 
(ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 

 
Ο Γραμματέας  

Ι. Παπαδόπουλος 
 
 


